
 

 

Wassenaar, 6 februari 2024 

 

Betreft: Zienswijze fietspad Schouwweg Noord  

 

Beste aanwezigen, 

 

Dank aan de gemeente voor het mogelijk maken van deze avond. Wij waarderen de 

toenemende inzet van de gemeente als het gaat over de veiligheid van de meest kwetsbare 

verkeersdeelnemers , de fietsers en voetgangers. Dat is in onze optiek ook hard nodig, 

Wassenaar is (nog) niet fiets- en voetganger veilig.  

We hebben een prettig contact met de gemeente (Reinier van Gent) en voelen ons serieus 

genomen in de fietsonveilige punten die wij aangeven. 

Ook dank aan de initiatiefnemers van de petitie. Met deze petitie laten zij zien dat veel 

Wassenaarders begaan zijn met de fiets- en voetganger veiligheid.  

Op 6 juni 2023 hebben wij in de raadsvergadering waarin dit onderwerp werd behandeld 

onze visie over de Schouwweg en de Storm Zuid toegelicht. Voorafgaand hebben we deze 

casus besproken met twee verkeerskundigen van de Fietsersbond en ons 6 koppige bestuur. 

Zoals ook destijds benoemd zijn wij voorstander van het behoud van dit vrij liggende 

fietspad, mits het goed wordt onderhouden. Wij begrijpen de insteek van de gemeente maar 

gaan hier niet in mee. 

Graag benoemen wij nog dat ook al maakt de Schouwweg geen deel uit van het regionaal 

fietsroute netwerk het niet betekent dat er lokaal niet veel gebruik gemaakt wordt van dit 

fietspad. Het lijkt ons logisch om het daadwerkelijke gebruik van het fietspad te koppelen 

aan juiste, passende fietsinfrastructuur. Wij vinden het dan ook teleurstellend dat er geen 

concrete tellingen zijn van het aantal gebruikers van dit fietspad. De gebruikers van dit 

fietspad zijn niet meegenomen bij de participatie van de gemeente tijdens het voortraject, 

slechts de omwonenden. 

Conclusie: wat de Fietsersbond betreft behouden we dit fietspad. 

  

Graag gebruiken we dit moment om onze zorgen uit te spreken over de fietsveiligheid in 

Wassenaar. Fietsers hebben op veel straten rondom het centrum te weinig ruimte om veilig 

van a naar b te kunnen door het grote aantal, steeds bredere wordende auto’s in ons dorp. 

Ook de hoge snelheid van de bussen, en de vracht- en afvalwagens in de schoolspits baren 

ons zorgen. Ik dank u voor uw tijd. 

 

Namens het bestuur,  

 

Arno Odijk  

Voorzitter Fietsersbond Wassenaar 


